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Skrivelse 

Utöka Sociala insatsgruppen 

Under hösten 2019 har lokal polis varnat för att det kommer ske en 
upptrappning av våldet i Järva. Detta med anledning av att tidigare dömda 
brottslingar kommer ut från fängelset. I och med detta finns det en riskfaktor 
att de återgår i gamla mönster.   

Stadsdelens sociala insatsgrupp har till uppgift att arbeta med människor 
som vill lämna kriminalitet. Programmet har nu funnits i ett år och har på 
kort tid nått goda resultat, och har ryktet om att vara den bästa SIG-
verksamheten i Stockholm. Vi är väldigt glada att verksamheten lyckats så 
bra men vi ser också med oro på hur det kommer att se ut längre fram. 
Vänsterpartiet tycker att just detta område bör vara högt prioriterat och med 
tanke på de utmaningar vi nu står inför så är det av största vikt att 
verksamheten får de resurser som de behöver. En verksamhet som Sociala 
insatsgruppen kan inte ha en väntelista för individer som snabbt behöver 
lämna en kriminell livsstil. Man kan inte säga ”återkom om några månader” 
när en person väl tar tag i sin situation och ber om hjälp. Hjälpen måste 
komma direkt. Om befintlig personal behöver utökas så måste man ges 
resurser för att kunna utöka personalstyrkan. Därför är vi oroliga att även 
denna verksamhet ska behöva kämpa mot de besparingskrav som 
Miljöpartiet och högern lägger på staden.  

Utifrån ovanstående frågar vi förvaltningen följande: 

• Bedömer förvaltningen att Sociala insatsgruppen är befriade från 
besparingskraven som råder i övriga verksamheter? 

• Är verksamheten rustad för ett eventuellt högre tryck eller riskerar man att få 
en ”väntelista”? 
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